
 

Protokoll styrelsemöte den 22 januari 2025 
Tid 2025-01-22, klockan 13-15 
Plats Skype 

Närvarande 

Frida Sveider, Helen Karlsson, Kerstin Frid, Lars Ljungström, Jonas 
Källming (ordförande) och Ulrika Lundahl (sekreterare). 

Föregående protokoll 

Inga kommentarer kring föregående protokoll från styrelsemötet 
den 6 november 2024. 

Fortsatta mätningar 

Metaller i mossa 2025 

Vi har fått en offert från IVL för mossprovtagningen som planeras att 
genomföras under 2025. Offerten gäller metallanalyser på samma 
provpunkter som genomförts tidigare. Offerten innebär en högre 
kostnad jämfört med föregående avtal. Budgeten som togs fram för 
åren 2024-2027 har tagit höjd för kostnadsökningen. Styrelsen var 
enig i att prioritera kontinuerlig mätserie framför analys av nya 
parametrar. Styrelsen beslutar att godta offerten. 

Förlängning av avtal för ozonmätningar 2025-2026 

Östergötlands luftvårdsförbund ska vara ny avtalspart för 
ozonmätningarna från 2025 i stället för Länsstyrelsen Östergötland. 
Avtalet förlängs två år och innebär att resultat från mätningar 
presenteras i tabell för år 2025 och att rapport upprättas år 2026. 

Diskussion om fördelningsplan 

Jonas visade ett utkast på en ny modell på fördelningsplan med två 
avgiftsnivåer. Målsättningen är att presentera den på årsmötet. 



Planering inför årsmöte 

Vi beslutade att årsmötet den 8 april klockan 13-16 kommer att 
hållas på Skogsstyrelsen, Linköping.  

Skogsstyrelsen kommer att informera om återvätning av torvmarker 
(cirka 30 minuter) samt presentera hur insamling av prover som 
genomförs för förbundets räkning (krondropp).  

Vi gick genom förslag till årsberättelse för 2024 samt arbetsprogram 
för 2025.  

Övriga frågor 

Purple air 

Helen berättade kring svårigheter att få upp PurpleAir-mätare i 
Kronobergs län inom vårt gemensamma projekt med luftvårds-
förbunden i sydost. Vi diskuterade om det i stället kan vara aktuellt 
att sätta upp fler mätare i Linköping, exempelvis på Tornby, vid 
förskolor eller någon annan plats. Eventuellt kan Skogsstyrelsen i 
Växjö kunna bistå med en plats för en PurpleAir-mätare.  

I Jönköping verkar det dock finnas ett stort intresse, eftersom det 
har satts upp fler mätare än de inom vårt projekt. Per Leanderson 
kommer att kontakta dem. 

Arbets- och miljömedicin har två studenter som kan genomföra 
projektarbete med resultat från PurpleAir-mätningarna.  

Kommande möten 

Ny tid för nästkommande styrelsemöte är den 5 mars 2025 klockan 
14-15. Ulrika skickar uppdaterad inbjudan.  

Vid protokollet Justeras 

Ulrika Lundahl Jonas Källming 


